
                                                                                                                                                                                      

Skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S)

Avskaffandet av rätten till heltid

Goda kunskaper i svenska är en nyckel till och för etableringen, integrationen och 
inkluderingen av nya invånare i vårt land. Det finns en bred politisk enighet om detta. I 
Rinkeby-Kista finns många barn som inte har möjlighet att lära sig flytande svenska i 
hemmet. Forskningen visar entydigt på vikten av att språkinlärning sker i förskoleåldern 
samtidigt med hemspråket. Barn som hamnar efter riskerar att hämmas både i sin 
språkutveckling och i sin möjlighet att klara sig i skolan och i samhället. Det är viktigt att alla 
barn har rättvis tillgång till förskolan och även för att tränas i att vara i grupp. 

Vår uppfattning är därför att förskolan fyller en funktion för att främja integration och en 
långsiktigt god utveckling för barnen. Av detta skäl vill vi att stadsdelsförvaltningen utreder 
effekterna av bestämmelsen från 1 februari 2019 om begränsning i rätten till heltid.

Vi önskar därför få en redovisning av hur många förskolebarn i Rinkeby-Kista som efter 1 
februari 2019 inte längre får vara på heltid i förskolan sedan de fått nya syskon.


